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ČESKO: Pane prezidente, byl jste už několikrát přistižen, jak porušujete vládní
proticovidová opatření, naposledy v restauraci na Praze 6. Nemyslíte, že to má špatný vliv
na veřejnost?

Nemyslím si, že to má špatný vliv na veřejnost. Je na každém člověku, ať si z mého chování vezme, co
uzná za vhodné. Já nejsem ten, kdo káže vodu a pije víno, jako někteří politikové, kteří svou
návštěvou restaurace porušili svá vlastní pravidla. Já tato pravidla od počátku kritizuji. Ano, ode mne
je to jistá forma občanské neposlušnosti.

S existujícími, a stále prodlužovanými příkazy a zákazy se nesmíme smiřovat. Ve svobodné zemi má
mít člověk právo jít, kam chce. Je-li mu to odpíráno, má se snažit posouvat hranice možného – ne jen
pro sebe, ale pro všechny.
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